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Moderna edukacija je dualna edukacija, odnosno spoj prakse i teorije, stoga je dobro da je taj model koji je u 
Europi prisutan već više godina, kvalitetno zaživio i kod nas”, rekao je rektor prof. dr. sc. Dragan Ljutić

Priznanja studentima 
za izvrsno zalaganje 
na stručnoj praksi

ODRŽAN DAN NASTAVNIH BAZA SVEUČILIŠTA U SPLITU

Nagrađene 
Nastavne  
baze 
Hotel Radisson Blu Resort, 
AD Plastik, Stabilnost, 
HNK Hajduk, CEMEX 
Hrvatska, Ordinacija den-
talne medicine Ivan Galić, 
Jadroplov, KBC Split, KB 
Merkur, Udruga Sunce, 
HNK Split i Hrvatska gos-
podarska komora - Župa-
nijska komora Split

Piše Mila Puljiz

S
večana proslava Dana 

nastavnih baza Sveu-

čilišta u Splitu održa-

na je 29. travnja u pro-

storima Ekonomskog fakul-

teta. Riječ je prije svega o 

manifestaciji posvećenoj na-

stavnim bazama, suradnim 

ustanovama i tvrtkama ko-

je su studentima Sveučilišta 

omogućile pohađanje struč-

ne prakse. Na ovaj način stu-

denti su dobili priliku da se 

što bolje i iz prve ruke upo-

znaju s načinom rada, kao i 

da poboljšaju svoje vještine i 

znanja te da se što lakše upu-

ste i sami u tržište rada.

“Veliko hvala svim men-

torima iz nastavnih baza 

koji velikodušno prenose 

svoje znanje, iskustvo i vje-

štine na naše studente i ta-

ko im pomažu da teoretska 

znanja povežu s praksom i 

upoznaju se s onim što će 

ih sutra čekati na radnom 

mjestu. Moderna edukaci-

ja je dualna edukacija, od-

nosno spoj prakse i teorije, 

stoga je dobro da je taj model 

koji je u Europi prisutan već 

više godina, kvalitetno zaži-

vio i kod nas”, kazao je u pri-

godnom govoru rektor prof. 

dr. sc. Dragan Ljutić i time 

otvorio samu svečanost.

P r i go dom sve č a no st i 

rektor Ljutić dodijelio je i 

priznanja nastavnim baza-

ma i to:

hotelu Radisson Blu Re-

sort, na prijedlog Ekonom-

skog fakulteta, tvrtki AD 

Plastik, na prijedlog Fakul-

teta elektrotehnike, strojar-

stva i brodogradnje, tvrtci 

Stabilnost d.o.o., na prijedlog 

Fakulteta građevinarstva, 

arhitekture i geodezije, Hr-

vatskom nogometnom klu-

bu Hajduk, na prijedlog Ki-

neziološkog fakulteta, tvrtci 

CEMEX Hrvatska, na prijed-

log Kemijsko-tehnološkog fa-

kulteta, Ordinaciji dentalne 

medicine Ivan Galić na pri-

jedlog Medicinskog fakulte-

ta, Jadroplovu, na prijedlog 

Pomorskog fakulteta, Klinič-

kom bolničkom centru Split 

na prijedlog Sveučilišnog 

odjela zdravstvenih studija, 

Kliničkoj bolnici Merkur na 

prijedlog Sveučilišnog odje-

la za forenzične znanosti, 

Udruzi za prirodu, okoliš i 

održivi razvoj Sunce, na pri-

jedlog Sveučilišnog odjela za 

studije mora, Hrvatskom na-

rodnom kazalištu Split, na 

prijedlog Umjetničke akade-

mije te Hrvatskoj gospodar-

skoj komori - Županijska ko-

mora Split, na prijedlog Sve-

učilišnog odjela za stručne 

studije.

U ime svih nagrađenih, 

posjetiteljima se obratio 

predsjednik županijske ko-

more gospodin Jozo Tomaš. 

Svečanost je obogatio i Aka-

demski pjevački zbor „Silvi-

je Bombardelli“ pod ravna-

njem Anamarije Tadin.

Također su dodijeljena 

priznanja 14 studenata za iz-

vrsno zalaganje na stručnoj 

praksi u navedenim tvrtka-

ma. Porazgovarali smo s ne-

kima od njih, a to su Stjepan 

Krešić koji je praksu odradio 

u HNK Hajduk, Nino Ninić 

koji je praksu odradio u Kli-

ničkom bolničkom centru 

Split, Anja Ostojić s odrađe-

nom praksom u Hrvatskom 

narodnom kazalištu Split te 

Frane Jure Pešić koji je prak-

su odradio u Cemexu.

“S obzirom na to da je CE-

MEX bio moj prvi izbor, dra-

go mi je da sam dobio prili-

ku odraditi stručnu praksu 

baš tu. Ono što me privuklo 

je spoj različitih struka unu-

tar procesa rada tvornice, tj. 

velikog postrojenja. Studen-

ti često onu teoriju koju na-

uče na fakultetu žele primi-

jeniti u svom životu izvan fa-

kulteta, a kako sam student 

elektroenergetike, nemam 

mogućnosti kupiti transfor-

mator, elektromotor i razne 

pomoćne elemente pozamaš-

nog iznosa o kojima učim, te 

obavljati nekakve vježbe nad 

njima, pa svakako da mi je 

stručna praksa u CEMEX-u 

dobrodošla za obogaćivanje 

praktičnog znanja.

Smatram kako je CEMEX 

izvrstan „poligon“ za mla-

dog inženjera, koji se nakon 

završetka fakulteta želi na-

staviti baviti svojom stru-

kom, pa mi je drago da sam 

i prije diplome dobio priliku 

raditi u takvom okruženju. 

Stručna praksa mi je omogu-

ćila realniju sliku i predodž-

bu u odnosu na onu koju sam 

stekao kroz teoriju i knjige, 

te isto tako ukazala na osob-

ne nedostatke koje imam pri-

liku promijeniti još za vrije-

me studentskih dana”, ista-

knuo je Frane.

“Stručna praksa, odno -

sno uloga u predstavi “Umi-

šljeni bolesnik”, J. P. Poque-

lin Molierea, a pod režijom 

Darija Harjačeka, prva mi 

je uloga u HNK-u Split.

Vidjela sam da je HNK 

Split objavio poziv na audi-

Smatram kako je 
CEMEX izvrstan 
‘poligon’ za mladog 
inženjera, koji se 
nakon završetka 
fakulteta želi nastaviti 
baviti svojom 
strukom, kaže 
Frane Jurić Pešić

U sedam laboratorija 
smo imali odlično 
organiziranu nastavu 
u trajanju od 6 sati 
radnim danima za 
što bih zahvalio doc. 
dr. sc. Danieli Šupe-
Domić, zadovoljan 
je Nino Ninić

ciju za ulogu Louison, mla-

đe kćeri glavnog lika Argana 

i odlučila doći. Nakon prve 

audicije, bila sam pozvana u 

uži krug i iza toga doznala da 

su odabrali mene.

Bio mi je zaista užitak ra-

diti na samoj predstavi i mo-

me liku. Niti u jednom trenu, 

dok su trajale probe, nisam 

osjetila nikakvu napetost ni-

ti je bilo ikakvih svađa ili tr-

zavica. Sretna sam što sam 

radila na projektu s glum-

cima i glumicama od ko -

jih sam mogla puno naučiti 

i koji su mi pomogli svojim 

savjetima.

N a g r a du  k a o  t a k v u , 

iskreno, nisam uopće oče-

kivala i iznenadio me poziv 

prof. Milana Štrljića. Bila 

sam sretna jer netko cijeni 

moj rad i trud.

Planove za budućnost ne-

mam, nisam jedna od onih 

osoba koja sve pomno plani-

ra. Voljela bih se baviti ovim 

poslom, ali bih isto tako vo-

ljela da sve u ovoj karijeri 

ostvarim isključivo zahva-

ljujući sebi i svom radu”, ka-

že Anja Ostojić o svom isku-

stvu prakse na daskama koje 

život znače.

Nino Ninić svoju je prak-

su odradio u KBC-u Split.

“Praksa koju sam obav-

ljao u KBC-u Split na loka-

cijama Križine i Firule od-

vijala se u ljetnim mjeseci-

ma u svim laboratorijima u 

kojima mogu raditi nakon 

studija: od centralnih labo-

ratorija na oba lokaliteta, 

transfuzije, citologije, pato-

logije do mikrobiološkog i 

nuklearnog laboratorija. U 

svakom od navedenih labora-

torija ja i moje kolegice i kole-

ga smo imali odlično organi-

ziranu nastavu u trajanju od 6 

sati radnim danima za što bih 

ovim putem zahvalio doc. dr. 

sc. Danieli Šupe-Domić koja 

organizira cjelokupnu nasta-

vu i studentsku praksu na Sve-

učilišnom odjelu zdravstvenih 

studija.” Kaže kako za odrađe-

nu praksu kao i za kolege s ko-

jima je radio i surađivao na 

dnevnoj bazi ima samo riječi 

hvale, a priznanje koje je dobio 

samo je još jedan vjetar u leđa i 

motivacija za daljnji trud i na-

dogradnju u profesionalnom 

smislu. “Studentska praksa 

će mi biti vrlo korisna za bu-

duće zaposlenje jer neću doći 

raditi a da ne znam ništa o po-

slu što je i poslodavcima olak-

šanje jer dobivaju zaposlenike 

s temeljnim znanjima i vješti-

nama stečenih na studentskoj 

praksi koji se stažiranjem i pr-

vom godinom zaposlenja nado-

građuju”, nastavlja Nino.

Kao plan za budućnost 

Stjepan Krešić svoju je prak-

su u HNK Hajduk započeo na 

početku 3. akademske godine 

kao pomoćni trener djece 2013. 

i 2014. godišta na poziv profe-

sora Ante Rađe koji ga je pitao 

želi li trenirati djecu OŠ HNK 

Hajduka, nakon čega je uslije-

dilo ekspresno “da!”. Nogome-

tom se bavi cijeli život te kaže 

kako zasada sve ide u onom 

smjeru o kojem je sanjao, re-

dovni student i trener. “Ovo 

priznanje mi je samo nagrada 

za dosad uloženi trud i stvara 

mi dodatni poticaj za nasta-

vak rada. Iduće godine tako-

đer ostajem u HNK Hajduku, 

te me to najviše veseli. O da-

ljoj budućnosti još nisam puno 

razmišljao, ali ako je u HNK 

Hajduk, naravno da bih to 

prihvatio”, kaže Stjepan.

Nino Ninić i Frane Jurić Pešić  Jakov Prkić/haNza media


